

Hanna Hartman



Geboren 1961 in Schweden. Studium der Theater- und Literaturwissenschaft an den Universitäten Uppsala und Stockholm sowie Radio und Interactive Media am **Dramatiska Institutet** und Elektroakustische Musik am **EMS** in Stockholm. Sie erhielt u. a. den **Prix Europa** (1998), den **Karl-Szcuka-Prize** (2005) sowie den **Swedish Music Publishers' Annual Award** (2007)

und ist Composer in Residence beim **Sveriges Radio** (2007/08) gewesen. Lebt und arbeitet in Berlin seit 2000.

Born in 1961 in Sweden. Studies in Theatre and Literary Studies at the Universities of Uppsala and Stockholm as well as Radio and Active Media at the University College of Film, Radio, Television and

Theatre. Additional studies in Electro-acoustic Music at the EMS in Stockholm. She was awarded the Prix Europa (1998), the Karl Szcuka Prize (2005) and Swedish Music Publishers' annual Award (2007) among others and was also composer-in-residence at Sveriges Radio (Swedish Radio) in 2007/08. She has lived and worked in Berlin since 2000.



rainbirds, for flute and sprinkler